
Vážení paní   
na základě Vašich dotazů, dle zákona 106/1999 Sb. O svobodném přístupu k informacím, ve znění 
pozdějších předpisů,  §2 poskytujeme následující odpovědi ( pro zpřehlednění jsou odpovědi vsazeny 
k Vašim dotazům). 

1) složení rady zastupitelstva obce Karlovice v letech 1990,1994,1998 

Složení rady obce je zjistitelné pouze ze zápisu zastupitelstva obce. Skartační doba zápisů zastupitelstva je 
10 let. Zápisy starší 10 let nemá obecní úřad k dispozici. Nelze tedy danou otázku zodpovědět.  

2) v roce 2015 byl členem rady pan Václav Richter - prosím, koho nahradil ze zvolených zastupitelů ve 
volbách do zastupitelstva v roce 2014?  

Pan Václav Richter nahradil pana Ondřeje Macháčka, který odstoupil.  
 

3) od roku 1990 do roku 2024 byla v radě obce pouze paní Renata Kukeňová? - volební období 2010-2014. 
Složení rady obce je zjistitelné pouze ze zápisu zastupitelstva obce. Skartační doba zápisů zastupitelstva je 
10 let. Zápisy starší 10 let nemá obecní úřad k dispozici. Nelze tedy danou otázku zodpovědět.  

 

4) podle jakého klíče se volí rada obce? Je rozhodující počet obyvatel v jednotlivých osadách? Počet 
obyvatel osady Svatoňovice a Roudný je téměř shodný. 
Členy Rady obce volí zastupitelé na základě zákona o obcích 128/2000 Sb. §84 pís. g. Jediné kritérium (klíč) 
stanovuje zákon 128/2000 Sb. § 99 ods. 3. (Radu obce tvoří starosta, místostarosta (místostarostové) a 
další členové rady volení z řad členů zastupitelstva obce. Počet členů rady obce je lichý a činí nejméně 5 a 
nejvýše 11 členů, přičemž nesmí přesahovat jednu třetinu počtu členů zastupitelstva obce. Rada obce se 
nevolí v obcích, kde zastupitelstvo obce má méně než 15 členů). 

 

5) v radě obce byl zástupce osady Roudný v letech 2002,2006,2014,2022 - údaje z let 1990,1994,1998 se 
na ČSÚ ani na stránkách obce nedají dohledat 
Složení rady obce je zjistitelné pouze ze zápisu zastupitelstva obce. Skartační doba zápisů zastupitelstva je 
10 let. Zápisy starší 10 let nemá obecní úřad k dispozici. Nelze tedy danou otázku zodpovědět. 

6) počet domů v osadě Svatoňovice je 39, kolik domů je trvale obydlených? 

Dovolujeme si opravit údaj: v osadě Svatoňovice je 46 domů. Počet trvale obydlených nelze stanovit. 
Evidence trvale obydlených domů neexistuje. Trvale obydleny mohou být domy, kde přesto žádný občan 
nemá hlášen trvalý pobyt, a naopak objekt s trvalým pobytem nemusí být obydlen.  
 

7) počet obyvatel v osadě Svatoňovice, kteří zde mají trvalé bydliště - aktuální stav (ČSÚ uvádí stav z roku 
2021) 
Předpokládáme, že se jedná o „trvalý pobyt“. Trvalé bydliště náš právní systém nezná. K trvalému pobytu 
je v osadě Svatoňovice hlášeno k 29.01.2025 celkem 86 občanů.  
 

8) kolika obyvatel osady Svatoňovice se týká záporné stanovisko ohledně výstavby vodovodu? 
Prezentovaná informace 28. 11. 2024 o počtu domů je zavádějící, protože v tomoto počtu jsou i rekreační 
objekty. 
Na danou otázku nelze relevantně odpovědět. Dotazník byl koncipován a formulován vůči nemovitostem 
(domům) nikoliv občanům.  
 



9) kde se dá dohledat prezentace ohledně vodovodu v osadě Svatoňovice ze 14. zasedání zastupitelstva 
konaného 28. 11. 2024 

Prezentace se dohledat nedá, jedná se o pracovní materiál k projednání na Zastupitelstvu obce. Jako 
takový není veřejně dostupný.  
 

10) podle jaké normy posuzovali zastupitelé obce Karlovice kvalitu vody ev. dodávané vody ve vodovodu 
do osady Svatoňovice - která firma vyhotovila tento posudek?  

Firma SUNCAD  s.r.o. nám. Na Lužinách 3, Praha 5, 155 00 vypracovala studii proveditelnosti.  

 

    Jaký typ materiálu v rozvodech byl uvažován? Na zastupitelstvu 28. 11. 2024 zazněla informace o 
zkažené vodě v potrubí kvůli jeho délce - kdo tuto informaci zastupitelům poskytl? 

Typ materiálu nebyl studií řešen. Vychází z informací ze studie proveditelnosti vypracované firmou 
SUNCAD s.r.o., kvalita vody se odvíjí od doby mezi opuštěním úpravny a koncovým uživatelem. V případě, 
že odběry u koncového uživatele nejsou v souladu s legislativou musí provozovatel učinit patřičná opatření 
( chlorování, odkalování, …) V zájmu vlastníka i provozovatele je výše uvedeným vícenákladům přecházet.  
 

11) bylo zjišťováno, zda nebylo možné využít  Plán rozvoje vodovodů a kanalizací Libereckého kraje  - zda je 
nějaký dotační titul? 

Z tohoto dotačního titulu byly čerpány finance na opravu vodojemu Alois. V případě realizace vodovodu 
Svatoňovice by byly zjišťovány dotační podmínky. V tuto chvíli je maximální výše dotace 1.800.000 Kč na 
jednu akci. Specifické podmínky dotačního titulu se mění každý rok a nelze předjímat, zda by bylo možno 
dotační titul v době realizace použít.  

12) má obec zpracován hydrogeologický posudek v obci Svatoňovice? I s výhledem na stav podzemních 
vod při výstavbě tahu D35 z Turnova do Jičína 

Obec takový hydrogeologický posudek vypracovaný nemá.  

13) kde se dají na stránkách obce najít zápisy z jednání rady obce  -  informace jsou uvedeny pod záložkou 
obec - orgány obce - zápisy z jednání rady obce Karlovice - poslední zvěřejněný je zápis z jednání rady č.5 z 
28. 4. 2023. 
Z jednání Rady obce je k dispozici k nahlédnutí Usnesení na adrese Obecní úřad Karlovice, Karlovice 12, 
511 01 Karlovice a to v úřední hodiny.  

14) jaké investice byly provedeny v obci Svatoňovice od roku 1990 do roku 2024? 

Obec Karlovice nevede účetnictví pro jednotlivé osady samostatně. Veškeré investice jsou evidovány za 
celou obce Karlovice. Skartační doba účetních dokladů je převážně 10 let, proto ani nelze v tomto časovém 
horizontu údaje dohledat.  

15) jaké má obecní zastupitelstvo investiční plány v osadě Svatoňovice s výhledem na 10-15 let - analýza 
současného stavu a koncepce do budoucna  

Jediným dokumentem hovořícím o rozvoji obce Karlovice je „ Místní program rozvoje vesnice“ schválená 
Zastupitelstvem obce Karlovice dne 28.2.2008. Dokument je koncipován pro celou obec Karlovice, není zde 
dělení na jednotlivé osady.  

 

Odpovědi na Vaše dotazy vypracoval Obecní úřad Karlovice, Karlovice 12, 511 01 Karlovice, jako povinný 
subjekt.  


